

客戶資料約定事項變更申請書 (企業戶專用)
Application for Modification of Customer Information

此致: 星展(台灣)商業銀行股份有限公司

To: DBS Bank (Taiwan) Ltd. ("the Bank")

申請日期 Date (yyyy-mm-dd): _____

申請人名稱 Applicant Name: _____

統一編號 Registration Number or Certificate No. of Incorporation: _____

茲為申請人需要, 特向 貴行申請辦理下列事項: (請勾選項目, 可複選)

The Applicant hereby requests the Bank to effect the following change of particulars in the Bank's record (Please tick where applicable):

(1) 申請變更通訊地址為 To change the Applicant's correspondence address to :

(2) 申請變更註冊地址為 To change the Applicant's registered address to :

(3) 申請變更英文地址為 To change the Applicant's English address to :

(4) 申請 新增 變更 刪除 聯絡人資料 To add / change / remove the contact information :

姓名 Name: _____ / 職稱 Job Title: _____ / 電話號碼 Telephone No.: _____

行動電話號碼 Mobile Phone: _____ / 傳真號碼 Fax No.: _____

電子郵件信箱 Email Address: _____

(5) 其他 Others: _____

(*除申請人另為指示外, 以上 全部 (第 _____ 項) 申請變更事項, 適用申請人於 貴行之所有帳戶及/或應收帳款承購暨(或)融資業務, 並取代先前留存之帳戶資料, 且自 貴行辦妥變更手續後始得生效)

(*Unless instructed by the Applicant otherwise, the changes of the above all items / items _____ will apply to all of the Applicant's accounts and/or Factoring and/or Financing business with the Bank and replace the existing account information. The changes will be effective after the Bank completes the related procedure.)

申請人聲明事項 Declaration by Applicant

1. 申請人已收到並於合理期間詳閱 貴行關於帳戶、各種銀行往來交易及服務之條款條件(包括但不限於開戶總約定書、銀行往來總約定書或應收帳款承購暨(或)融資合約書等)。申請人瞭解且同意受該等條款條件(含其後之修訂、增補及/或替代條款)之規範。

The Applicant has received, and has been given a reasonable period to read the relevant terms and conditions issued by the Bank governing the accounts, banking transactions and services (including but not limited to the General Terms and Conditions Governing Account, General Agreement for Banking Transactions, or Factoring and/or Financing Agreement, etc.). The Applicant has understood these terms and conditions and hereby agrees to be bound by them (including subsequent amendment, supplement and/or replacement thereof).

2. 申請人聲明並確認以上申請變更事項於各方面均為真實、完整及正確。

The Applicant declares and confirms that the above information submitted for change of particulars is true, complete and correct in all aspects.

DBU: 公司經濟部大小章 Company Seal and Authorized Signatory's Seal(s)

OBU: 被授權人簽章 Authorized Signatory's Signature(s)

分行 驗印	經辦	主管	T&O 驗印	經辦	主管
----------	----	----	-----------	----	----